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INTERPELACJA

w sprawie zwolnienia oraz zwrotu opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2021 na terenie Miasta

Skierniewice

W  nawiązaniu  do  odpowiedzi  na  złożoną  przeze  mnie  podczas  XXIX  sesji  Rady

Miasta  Skierniewice  interpelację  w  sprawie  zwolnienia  oraz  zwrotu  opłaty  pobranej  od

przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2021

na  terenie  Miasta  Skierniewice  zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  uzupełnienie  oraz

przybliżenie możliwego terminu realizacji związanego ze zniesieniem opłaty alkoholowej za

2021  r.  dla  przedsiębiorców  prowadzących  sprzedaż  alkoholu  do  spożycia  w  miejscu

sprzedaży.  Swoją  prośbę  motywuję  niezmienną  sytuacją  panującą  w Polsce  wynikającą  z

zagrożenia epidemiologicznego i zapytaniami przedsiębiorców, którzy nie mają możliwości

sprzedaży alkoholu.
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